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Translate the following passage into English:

الفتى من فتيان عصرنا يقف لدى المرآه فيقضى فى تنظيم ثيابه وتسوية مفرق شعره وربطة قميصه، ما لو قضى بعضه فى الصلاة لدخل الجنة بثيابه. ولو خصص شيئا منه للعلم لبهر الدنيا بمعارفه. فاذا تجلت له محاسن وجهه وقنع من صدق مرآته بتمام بهائه، وزينت له عيناه أنه لم يخلق الله مثله بين أترابه ، خرج يتبختر فى الشوارع، وهو يرنو الى النساء، فيحسب أنه تذوب لحسنه منهن الأكباد ، وهو لونظر الى نفسه وتمايله نظرة العقل لأطرق خجلا ، ولشتم نفسه أوكاد. من لى بمصور ماهر، يرسم تلك الصور بحركاتها وهيئاتها، لتكون عبرة للناظرين! بل، من لى بصاحب قرد، يوقف قرده أمام تلك الهيئات ساعة ليتقن تلقيدها، ثم يأخذه فيضحك به الناس؟!
Translate the following passage into Arabic 

After more than two months of calm, Palestinian-Israeli tensions are set to flare up afresh. Israel's attack in Rafah in southern Gaza on Saturday revived this grim prospect. Israeli troops shot dead three Palestinian youths in an unprovoked attack, which prompted Palestinian groups to retaliate by firing rockets at Jewish settlements in Gaza. The assault came to call into questions Israel's commitment to a formal truce which Prime Minister Ariel Sharon declared during a landmark meeting with Palestinian President Mahmoud Abbas in Egypt in Feburary.
Iraqi Shiites' overwhelming win in the country's recent elections, the first since Saddam Hussein was ousted, came as no surprise. Well-organized, the Shiites, who make up 60 per cent of Iraq's 26 million population, eagerly contested the balloting. They had surprisingly agreed with Iraq's US-allied interim government that the voting had to be held as scheduled on January 30.
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نموذج إجابة – كلية التربية النوعية – الفرقة الرابعة – مادة الترجمة 
The young man of this age stands before the mirror spending much time setting his dress right and parting his hair and adjusting his tie. If some of this time is devoted in prayer he will enter paradise by dint of this great effort. If he devotes some of this time for seeking knowledge he will dazzle the world with his knowledgeability. If  he recognized his handsome features and charming look and unequalled disposition, he will go out in the street strutting like a peacock; he will also indulge in following women with his eyes, believing they are vehemently attracted to him. If he deeply evaluates himself, he will feel ashamed of himself and will almost depreciate himself. If we have a clever painter who paints these images with its movements and shapes, they will be an example for the viewers. If we have a monkey owner who makes his monkey stand before these shapes to master its mimicking, then takes it as a laughing stock for people.
بعد أكثر من شهرين من الهدوء، إن التوترات الفلسطينية الإسرائيلية ستندلع من جديد، إن الهجوم  الإسرائيلى على رفح فى جنوب غزة  يوم السبت جدد هذا الإحتمال المشئوم ، إن القوات الإسرائيلية أطلقت الرصاص على ثلاثة من الشباب الفلسطينيين مما أدى إلى مصرعهم فى هجوم لم يسبقه أى استفزازات، الأمر الذى دفع الجماعات الفلسطينية إلى الانتقام  باطلاق صواريخ على المستوطنات اليهودية فى غزة، إن الهجوم جاء ليشكك فى مدى التزام اسرائيل بالهدنه الرسمية التى أعلنها إيريل شارون رئيس الوزراء الإسرائيلى خلال الاجتماع الهام مع الرئيس الفلسطينى محمود عباس فى مصر فى فبراير.
إن فوز الشيعة العراقية الساحق فى الانتخابات الأخيرة وهى الأولى من نوعها منذ الإطاحة بصدام لم يكن مفاجأة، إن الشيعة الذى يتميزون بالتنظيم الجيد والذى يمثلون
60 با لمئة من إجمالى السكان فى العراق البالغ عددهم 26 مليون نسمة قد دخلوا الانتخابات بصورة حماسية، وقد وافق الشيعة بصورة مثيرة للدهشة مع الحكومة المؤقتة على أن يتم عقد الانتخابات كما هو مقرر لها فى 30 من يناير.  
